
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Onsdag den 13. marts 2024 kl. 18.30  

Mødeleder Birgitte Jakobsen 

Referent   Søren    

Fraværende: Jacob, Peter 

 

Referat 

 

1. Godkendelse af referat.  

Godkendt 

 

2. Post til skolebestyrelsen. 

 Intet 

 

3. Meddelelser fra ledelsen. 

12 nye lærerstuderende -  1. årgang - begynder deres praktik torsdag d. 14/3. 

Praktikanterne er fordelt på tre hold – 2 matematikhold i ungemiljøet og 1 

danskhold i ungemiljøet. 

Derudover har vi 3 hold andenårgangsstuderende, som også havde deres praktik 

på skolen sidste år. 

Så i alt 18 studerende. 

 

Affaldssortering på skolen  

Ordningen er netop kommet til Aarupskolen. En anderledes tilgang til afskaffelse 

af vores pænt store daglige mængder af affald. En ordning der kræver tilvænning, 

når vaner skal brydes. 

 

 



 

 

 
Side 2 af 3 

SJ afholder de kommende uger fagfordelingssamtaler med lærerne, således vi i 

fællesskab får næste skoleårs skoleskemaer til at falde i hak. 

 

4. Meddelelser fra forpersonen. 

Med udgangspunkt i DR-dokumentaren  - Alene hjemme på nettet - der handler 

om danske børn og unge, som i  bekymrende omfang eksponeres for 

grænseoverskridende og ubehageligt adfærd på de sociale medier. 

Problematikken drøftes på næste SB- møde.  

 

5. Nyt fra elevrådet. 

 Elevrødderne refererede fra deres seneste elevrådsmødet. 

 

6. Deltagelse kommende dialogmøde 25/4. 

Deltagere:  Birgitte, Dea, Suzette, Kamilla. 

 

7. Princip mod mobning. 

Princip drøftet. 

Omskrevet princip præsenteres på næste SB-møde. 

 

8. Drøftelse – trivsel. 

Drøftet. 

Princip for trivsel drøftes næste gang. 

 

9. Budget - bilag. 

Claus gennemgik budgettet. 

Skolebestyrelsen spurgte ind til forskellige posteringer, som Claus uddybede. 

Budget 24/25 blev efterfølgende godkendt. 

 

 

10. APV personalet. 

Udsættes til næste SB-møde. 

 



 

 

 
Side 3 af 3 

11. Høringssvar 10 klasser. 

Der var bred enighed i skolebestyrelsen om, at høringsmateriale ikke er 

tilstrækkeligt oplysende. Dette gør det eksempelvis svært at forholde sig til, hvilke 

konsekvenser sammenlægningen af ungdomsskolen og 10. klassecentret kan have 

på sigt. 

På baggrund af ovenstående, laver Birgitte et udkast til et høringssvar, som 

rundsendes til skolebestyrelsens medlemmer. 

 

 

12. Kiss and ride - svar fra Miljø og teknik. 

Vi har modtaget svar på vores seneste henvendelse. 

Birgitte formulerer et svar til miljø og teknik. 

Skolebestyrelsen ønsker stadig Kiss and ride ved Torpvej. 

 

13. Bordet rundt. 

Skolefestivalen – flere skolebestyrelsesmedlemmer har givet tilsagn om at møde op 

ved bestyrelsens stand. 

 

Sortimentet i skoleboden udvides til at omfatte chokoladeboller og gulerodsboller. 

 

Nete gav sin opbakning til forslaget fra seneste møde omhandlende mulighederne 

for at afholde et ekstra forældremøde med temaet trivsel.   

Hvordan kan forældrene komme mere i spil på møderne?  

Forslaget dagsordensættes på et kommende SB- møde. 

 

14. Evt. 

Intet 

  

 

 

 

 


